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ادامه ابهامات اردو با غیبت برخی چهره های المپیکی

ترکیب تیم ملی تکواندو برای رقابت های جام جهانی مشخص شده است؟!
سرویس ورزشی-

تمرینات تیم ملی تکواندو در شــرایطی با دعوت 
از ۱۵ورزشــکار دو هفته پیش آغاز شــده که برخی 
چهره های المپیکی یا دیر به اردو ملحق شدند یا هنوز 

پایشان به اردو نرسیده است.
پس از آنکه فدراســیون تکواندو دلایل ناکامی این رشته 
ورزشی در المپیک ریو ۲۰۱۶ را بررسی کرد، تصمیم به ادامه 
همکاری با مقانلو بعنوان سرمربی تیم ملی برای مرحله نهایی 
مســابقات گرند پری و پیکارهای جام جهانی در سال ۲۰۱۶ 
گرفــت. البته در ایــن بین مهدی بی باک و مهرداد یوســفی 
که بعنوان دســتیاران مقانلو تیم را در بازی های المپیک ریو 

همراهی می کردند از ادامه راه منصرف شدند.
ظاهرا یوســفی برای ادامه تحصیل عازم کشــوری دیگر 
شــد و مهدی بی باک که بعد از بازگشــت از ریو در جلسه با 
مسئولین فدراسیون تکواندو قید ادامه همکاری را زده بود در 
دومین جلسه خود با فدراسیون نشین ها به بهانه عدم شرایط 
روحــی از جمع کادر فنی تیم ملی تکواندو خداحافظی کرد. 
مقانلو هم که یاران قدیمی خود را از دست داده بود، تصمیم 
گرفت  هادی افشــار را بعنوان مربی بدنســاز در کنار تیمش 

داشته باشد.
در اولین قدم و برای شــرکت در دو تورنمنت ذکر شــده 
در بالا، مقانلو ۱۵ ورزشکار را به اردوهای تیم ملی فراخواند و 
آغــاز اردوی تیم ملی را یکم آبانماه اعلام کرد که البته از این 
تعداد فقط هفت نفر به اردو آمدند و مابقی بهانه تراشی کردند 
اما مقانلو با همین نفرات و تیمی بدون ستاره ها که مهمترین 
غایبین آن تکواندوکاران المپیکــی بودند، اردوی تیم ملی را 

آغاز کرد.

غیبت مربیان تیم ملی در مسابقات قهرمانی کشور
درست ۵ روز بعد از آغاز اردوی نصفه و نیمه تکواندوکاران، 
مسابقات قهرمانی کشور در مشهد آغاز شد، جایی که جوانان 
جویای نام به دنبال فرصتی برای اثبات خود به کادر فنی تیم 
ملی بودند تا فرصت حضور در مســابقات جام جهانی را پیدا 
کننــد اما نه خبری از کادر فنی تیم ملــی بود و نه خبری از 

سازمان تیم های ملی تکواندو. 
بیژن مقانلو اولین روز از مســابقات قهرمانی کشــور را به 
دلیل تمرینات نصفه و نیمه تیم ملی از دست داد و در دومین 

روز این رقابت ها که همزمان با تعطیلی اردو بود، غیبت داشت. 
غلامحســن ذوالقدری رئیس سازمان تیم های ملی نیز در این 

پیکارها حضور نداشت!
در این رقابت های دو روزه ۳۲ تکواندوکار، موفق به کسب 
مدال شــدند، هوگوپوشانی که در صورت برگزاری رقابت های 
انتخابی تیم ملی، مجوز شرکت در این پیکارها را دارند اما در 
غیاب اعضای کادرفنی تیم ملی تکواندو، عملکرد هیچ یک از 

این نفرات برای مسابقات جام جهانی بررسی نشد.
با آغاز هفته دوم اردوی تیم ملی تکواندو، بالاخره اردو شکل 

و شمایل رســمی به خود گرفت و سه هوگوپوش صاحب نام 
یعنی فرزان عاشورزاده، سجاد مردانی و مسعود حجی زواره به 
جمع اردونشینان اضافه شدند اما بازهم خبری از ۵ تکواندوکار 
دیگر نبود. مهدی خدابخشی که پس از اختلاف با بیژن مقانلو 
در ریو برزیل حتی در جلسات فدراسیون هم حضور نداشت به 
همراه امید عمیدی، پوریا عرفانیان، حمیدرضا بیات و مرتضی 

شیری بازهم از حضور در اردوی تیم ملی سرباز زدند.
شاید اگر کادرفنی تیم ملی قید آغاز اردوی نصف و نیمه 
ملی پوشــان و البته خالی از ستاره ها را می زد و آغاز اردوی 
تیم ملی را از ۸ آبانماه اعلام می کرد و در مسابقات قهرمانی 
کشــور حضور پیدا می کرد، عملکــرد محمدخانی خوزانی، 
فرشــاد غیاثی، مهرزاد احمدی، مصطفــی احمدی، فردین 
طاهری، آرش دباغ تفرشــی، امیررضا رضایی، امیرحســین 
امیدی، سید احمد خسروفر، فاضل نوروزی و فردین نظرپور 
که مدال آوران ســه وزن بالای این رقابت هــا )۸۰-، ۸۷- و 
۸۷+ کیلوگرم( بودند را مورد بررســی قرار می داد و به قول 
خودش حالا که عزمش را جزم کرده تا ســنگین وزن ایران 
را احیــا کند، حداقل یکی از این نفرات را به اردوی تیم ملی 

دعوت می کرد!
ترکیب تیم ملی مشخص شده است؟!

در همین خصوص خبرگزاری مهر در گزارشی یادآور شد 
که مقانلو از مدت ها قبل تیمش را برای مسابقات جام جهانی 
بسته است و می خواهد از عاشورزاده، یعقوبی، اسبقی، رجبی، 

حجی زواره و مردانی استفاده کند.
به هرحال این ســومین تجربه بیژن مقانلو در پیکارهای 
جام جهانی اســت . او در دو دوره قبــل یک نقره و یک برنز 
گرفته و تمام هم و غم اش برای این دوره کسب مدال طلاست.

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید »حاج  عباس )محمد( ورامینی«
»عباسعلمدار«جبههها

عباس )محمد( ورامیني )معروف به عباس ورامیني( 
در پنجم مردادماه سال ۱۳۳۳ هجری شمسی در محله 
پاچنار تهران چشــم به جهان گشود. دوران کودکي را 
در میان کودکان مســتضعف محله زادگاهش ســپري 
کرد. علاقه و ارادت او به سید و سالار شهیدان، حضرت 
اباعبدالله الحســین)ع( و شــرکت در تمام مراسم هاي 
عزاداري، او را به لقب »عباس علمدار« مفتخر ســاخت. 

عباس پس از اخذ مدرک دیپلم و اتمام دوره سربازي در رشته »مددکاري اجتماعي« 
دانشــگاه علامه طباطبائي پذیرفته شــد؛ وي در ضمن تحصیــل، جهت خدمت به 
کودکان بي سرپرســت به مراکــز نگهداري آنها رفت و آمد داشــت. پس از پیروزي 
انقلاب، ورامیني مسئولیت آموزش تاکتیک کمیته انقلاب اسلامي را برعهده گرفت، 
ســپس به جمع جهادگران پیوست و في سبیل الله براي کشاورزان روستاي سیستان 
و بلوچســتان کار کرد. در زمان تسخیر لانه جاسوسي به تهران بازگشت و به عنوان 
اولین نفر وارد سفارت آمریکا )لانه جاسوسي( شد، در همین زمان مسئولیت آموزش 
نظامي دانشجویان پیرو خط امام را بر عهده گرفت و براي آنان اسلحه تهیه می کرد. 
ورامیني سال ۱۳۵۸ با یکي از خواهران پیرو خط امام آشنا شد و با حضور در خدمت 
امام )ره( و قرائت خطبه عقد توسط ایشان، زندگي مشترک را آغاز کرد. او در همان 
ســال به عضویت سپاه درآمد و در مرکز آموزش سپاه منطقه به خدمت پرداخت. در 
زمان عملیات ثامن الائمه به جبهه شــتافت و در عملیات هاي بسیاري حضور داشت. 
یک مرتبه از ناحیه صورت مجروح شد. سال ۱۳۶۱ به دستور حاج همت و حاج احمد 
متوسلیان به فرماندهي ســتاد لشگر ۲۷ محمد رسول الله)ص( منصوب شد و مدتي 
بعد به دستور آنان رهسپار سفر حج گردید. او سرانجام با عنوان »مسئول ستاد سپاه 
۱۱ قدر و قرارگاه نجف  اشــرف« در عملیــات والفجر4 در منطقه پنجوین، ارتفاعات 
کاني مانگا در تاریخ ۱۳۶۲/۸/۲۸، بر اثر اصابت ترکش خمپاره ۶۰ به ناحیه پیشاني اش 

به بیکران آسمان پرکشید. مزارش در قطعه ۲4 بهشت زهرا زیارتگاه عاشقان است.

فدراسیون جهانی کاراته پیشنهادات خود برای تعیین سهمیه المپیک 2020 را اعلام کرد و 4 سهمیه کومیته 
و کاتا را به مردان و 3 سهمیه کومیته و کاتا را به بانوان اختصاص داد.

فدراسیون جهانی کاراته الگوی توزیع سهمیه المپیک را به این شکل توضیح داد: مجموعاً  ۸۰ کاراته کا در المپیک ۲۰۲۰ 
توکیو حضور خواهند داشت. این ۸۰ نفر در ۸ گروه ۱۰نفره دسته بندی می شوند. ۵ وزن معمول فعلی هم در ۲ بخش مردان 
و زنان به ۳ وزن تغییر می کند و در المپیک توکیو ۳ وزن کومیته و یک کاتارو در بخش مردان و ۳ وزن کومیته و یک کاتارو 
در بخش بانوان حضورخواهند داشــت. معیار انتخاب ملی پوشان بســته به کیفیت مسابقات آنان خواهدبود. در هر گروه ۱۰ 
نفره الزاماً باید نمایندگان ۵ قاره جهان حضور داشته باشند و کشور میزبان هم از سهمیه ویژه در هر دسته برخوردار است. 
همچنین ورزشــکارانی که نمی توانند بنا به هر دلیلی درمسابقات بزرگ شرکت کند با تصمیم هیئت اجرایی wkf از سهمیه 
وایلد کارت برخوردار خواهند شد علاوه بر این به رنکینگ های سالیانه و ماهیانه wkf توجه دوچندان می شود. اما مدل کسب 
سهمیه المپیک چند مسیر مختلف خواهند داشت که این مدل و این شیوه توزیع سهمیه المپیک طوری طراحی شده که به 

شیوه اجرایی فعلی مسابقات جهانی آسیبی نزند.

۸ سهمیه مردان و زنان برای کاراته در المپیک برگزاری مشارکتی رقابت های بین المللی کشتی
 طرح ایران به اتحادیه جهانی 

با توجــه به کاهش تدریجی کشــورهای متقاضی 
برگزاری رقابت های بین المللــی و افزایش قابل توجه 
هزینه های برگزاری مسابقات اصلی در جهان، فدراسیون 
برگزاری مشــارکتی رقابت های  ایران طرح  کشــتی 

بین المللی را به »اتحادیه جهانی کشتی« ارائه داد.
ســازمان مدیریت کشــتی ایران به منظور جذب بیشتر 
بنگاه های اقتصادی با قابلیت ســرمایه گذاری مختلف )بزرگ 
و کوچک(، پایین آوردن هزینه برگزاری مســابقات به صورت 
متمرکز در یک کشــور، جذب بیشــتر مخاطبان تلویزیونی و 
حضور بیشتر مردم در سالن های کشتی در کشورهای صاحب 
کشــتی اما فاقد منابع مالی لازم و در نهایت اســتفاده بهینه 
از امکانات و ســرمایه های نقدی در اختیار کشورهای متقاضی 
برگزاری مسابقات بین المللی کشتی، طرح برگزاری مشارکتی 

رقابت های بین المللی از ســال ۲۰۱۷ میــلادی را به اتحادیه 
جهانی کشتی ارائه کرد.

»فدراســیون کشــتی ایران« خود در اقدامی پیشتازانه، 
درســال ۲۰۱۶ در حــال برگزاری مشــارکتی »مســابقات 
جهانی کشــتی پهلوانی« با کشور »بلاروس«، مسابقات »جام 
باشــگاه های آزاد جهان« با کشور »اوکراین« و مسابقات »جام 
باشگاه های کشتی فرنگی جهان« با کشور »مجارستان« است. 
این اقدامات ضمن کاهش میزان هزینه های برگزاری مسابقات 
مذکور در داخل ایران برای سازمان مدیریت کشتی کشور، به 
»جهانی شدن« مسابقات »جام باشگاه های جهان« و نیز توسعه 
»کشتی پهلوانی« در میان سایر فدراسیون های ملی تحت نظر 
»اتحادیه جهانی کشتی« و »کمیته بین المللی المپیک« کمک 

شایانی خواهد کرد.
رئیس فدراســیون جهانی شــطرنج اعلام کرد که 
شطرنج بازان در سفر به ایران باید قوانین مربوط به حجاب 

را رعایت کنند.
تهران قرار اســت میزبان مســابقات جهانی شطرنج ۲۰۱۷ 
بانوان باشــد. این مسئله حواشــی زیادی به دنبال داشت و چند 
شطرنج باز زن در کشورهای دیگر از جمله آمریکا اعلام کردند که 
به دلیل قوانین حجاب در ایران در این مسابقات شرکت نمی کنند. 
کرسان ایلیومژینف، رئیس فدراســیون جهانی شطرنج در مورد 
قوانین حجاب در ایران برای شطرنج بازان گفت : شطرنج بازانی که 

به ایران سفر می کنند باید به قوانین این کشور احترام بگذارند.
رئیس فدراسیون جهانی شطرنج در صحبت های خود اعلام 
کرد که ۱۸۸ کشور عضو فدراسیون جهانی هستند و هر کدام از 

آنها حق برگزاری مسابقات دارند. هر کدام از این کشورها قوانین 
و رســوم خود را دارند که مســابقات بر طبق آن قوانین برگزار 
می شوند بنابراین فدراسیون جهانی معتقد است که قوانین ایران 
باید مورد احترام قرار بگیرد. رئیس فدراســیون جهانی شطرنج 
در بازدید از ایران با رئیس فدراســیون شــطرنج ایران، مهرداد 
پهلــوان زاده رایزنی کرد. پیش از این نازی پاکیدزه شــطرنج باز 
آمریکایی اعلام کرد که به دلیل قوانین حجاب در ایران، مسابقات 
قهرمانی جهان را بایکوت می کند. میترا حجازی پور، شــطرنج باز 
ایرانــی در واکنــش به این حرکت اعلام کــرد که تحریم کردن 
مســابقات در ایران به ضرر ورزش زنان در این  کشــور است و 
تلاش هایی که تاکنون برای پیشــرفت ورزش زنان در ایران شده 

است را تخریب می کند.

رئیس فدراسیون جهانی: شطرنج بازان در سفر به ایران 
باید قوانین حجاب را رعایت کنند

* مســئولان فدراسیون تکواندو شایعه تابعیت ملی پوش المپیکی این رشــته در یک کشور دیگر را تکذیب کردند. در روزهای 
گذشته شایعاتی مبنی بر قبول تابعیت کشوری دیگر از سوی مهدی خدابخشی، ملی پوش المپیکی تکواندو کشورمان به گوش 
رسید. در همین خصوص مسئولان فدراسیون تکواندو با رد این شایعه تأکید کردند که چنین مسئله ای صحت ندارد و خدابخشی 

که هفته گذشته برای تیم شهرداری ورامین در لیگ برتر تکواندو به میدان رفت، در هفته بعدی نیز مبارزه خواهد کرد.
* دو بدمینتون باز ایران به مســابقات جهانی اسپانیا اعزام شدند. امیر جباری و ثمین عابد خجسته دو ملی پوش 
جوان ایران  جهت حضور در مســابقات قهرمانی جوانان جهان در اسپانیا، تهران را به مقصد بیلبائو ترک کردند. 
فریبا مددی به عنوان سرپرست و مرتضی ولی دروی سرمربی تیم جوانان و نوجوانان دو ملی پوش بدمینتون ایران 
را همراهی می کنند. مسابقات قهرمانی بدمینتون جوانان جهان در روزهای ۱8 تا 24 آبان ماه در شهر بیلبائو اسپانیا 

برگزار می شود.
*سه شمشیرباز کشورمان که پیش از این توانسته بودند به جدول اصلی راه یابند دیروز با غلبه بر حریفان خود به مرحله بعد 
مسابقات صعود کردند. محمد رهبری شمشیرباز کشورمان با برتری ۱۲-۱۵ مقابل مجارستان ، علی پاکدامن با پیروزی ۱۵-۵ 
برابر حریف بلغارستانی و مجتبی عابدینی با شکست حریف فرانسوی با نتیجه ۱۲-۱۵ توانستند به جدول ۳۲ نفر مسابقات 
راه یابند. فرزاد باهر ارسباران دیگر نماینده کشورمان با شکست ۱۰-۱۵ مقابل شمشیرباز ژاپنی از راه یابی به مرحله باز ماند.

*طی حکمی از سوی محمد درخشان رئیس فدراسیون جودو و کوراش سید مجید زارعیان به عنوان سرمربی 
تیم ملی جودو منصوب شد .

خواندنی از ورزش ایران

مراســم تودیع و معارفه وزیر ورزش و جوانان که قرار بود امروز برگزار شود، به احترام منصور پورحیدری، 
پیشکسوت تازه درگذشته فوتبال ایران، به ساعت ۱۵ و 30 دقیقه روز چهارشنبه موکول شد.

چهار روز پس از رای اعتماد نمایندگان مجلس شــورای اسلامی، مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در دفتر کارش 
مستقر شد. او در هنگام ورود به محل کار جدیدش مورد استقبال معاونان و مدیران ستادی وزارت ورزش و جوانان قرار گرفت.
مســعود سلطانی فر سه شنبه گذشته با رای اعتماد ۱9۳ نماینده مجلس شورای اسلامی، به عنوان دومین وزیر ورزش و 
جوانان در دولت روحانی انتخاب شد. پیش از این، محمود گودرزی وزیر ورزش و جوانان بود. قرار است مراسم تودیع گودرزی 
و معارفه ســلطانی فر، عصر روز چهارشنبه در هتل المپیک برگزار شود. پیش از این قرار بود مراسم تودیع و معارفه، یکشنبه 
برگزار شود اما به احترام منصور پورحیدری، پیشکسوت تازه درگذشته فوتبال ایران، به ساعت ۱۵ و ۳۰ دقیقه روز چهارشنبه 

موکول شد.

تعویقتودیعومعارفهوزیربهاحتراممرحومپورحیدری
محمدرضا داورزنی رئیس فدراســیون والیبال ایران طی حکمی از سوی صالح بن ناصر رئیس کنفدراسیون 

آسیا به عنوان نایب رئیس در منطقه مرکزی این قاره )رئیس منطقه مرکزی( منصوب شد.
کنفدراسیون والیبال آسیا در سال ۱99۳، برای نخستین بار در جهان و حتی قبل از اعلام فدراسیون جهانی )FIVB( برای 
رشد و توسعه بهتر والیبال در این قاره کهن، آن را به پنج منطقه شرق، مرکزی، اقیانوسیه، جنوب شرقی و غرب آسیا تقسیم 
کرد.منطقه آسیای مرکزی کنفدراسیون والیبال آسیا شامل 9 کشور ایران، افغانستان، بنگلادش، هند، نپال، مالدیو، پاکستان، 
سریلانکا و بوتان است. دکتر صالح بن ناصر طی حکمی محمدرضا داورزنی را به عنوان نایب رئیس کنفدراسیون والیبال آسیا 
در منطقه مرکزی آسیا )رئیس منطقه مرکزی( منصوب کرد. در قسمتی از حکم رئیس کنفدارسیون والیبال آسیا برای داورزنی 
آمده است: »کنفدراسیون والیبال آسیا حضرتعالی را به عنوان نایب رئیس انتخاب کرده تا تمامی فعالیت های سالنی و ساحلی 

منطقه مرکزی را تحت نظارت قرار دهید.«

داورزنیرسمانایبرئیسآسیادرمنطقهمرکزیشد

رئیس فدراســیون وزنه برداری با بیان این که قاره آســیا در سال های اخیر جزو قاره های بسیار توانمند در این رشته بوده 
است، گفت: فدراسیون بین المللی باید نگاهش را کمی ویژه تر کند، چرا که این ورزش در سطح قاره آسیا هم از لحاظ مدیریتی 

و هم از لحاظ قداستی در حال آسیب دیدن است. گزیده ای از تازه ترین صحبت های علی مرادی در ادامه می آید: 
* یکی از خط قرمزهای ما در فدراســیون، بحث مبارزه با دوپینگ است. دیدید ورزشکارانی که به نام وزنه برداران جمهوری 
اسلامی ایران در مقاطع مختلف جهانی و حتی المپیک حضور داشتند، با افتخار شرکت کردند و در عین شایستگی یک ورزش 

پاک را به عنوان نماینده واقعی در رشته وزنه برداری به سطح دنیا معرفی کردند.
* باید بگویم بعد از این که مســئولیت دبیر کلی من با کم لطفی هایی که از داخل کشــور شد و همچنین با پول های ناپاک 
برخی کشــورها که در حاشیه خودمان هستند، گرفته شد، در دو سال گذشته واقعا وضعیت کنفدراسیون وزنه برداری آسیا، 
ثبات و قوام مدیریتی لازم را ندارد. فدراســیون بین المللی باید نگاهش را کمی ویژه تر کند، چرا که این ورزش در سطح قاره 

آسیا هم از لحاظ مدیریتی و هم از لحاظ قداستی در حال آسیب دیدن است.
* تیم ما در المپیک بهترین و درخشان ترین نتیجه را داشت ولی اکنون هفتمین ردیف بودجه ورزش های مختلف را داریم و 
چرا باید این شرایط را داشته باشیم، در حالی که همه از این رشته توقع دارند. ما به دنبال رفع مشکلات و تنگناها هستیم. 
فدراسیون نیز سال گذشته میراث دار یکسری مشکلات فدراسیون قبلی بود که حل شدند و امیدوارم که امسال نیز مشکلات 

مان بیشتر حل شوند.

رئیس فدراسیون عنوان کرد
وزنهبرداریآسیادرحالآسیبدیدناست

بودجه ۲/۴ میلیارد دلاری روسیه 
برای جام جهانی ۲01۸

مســئولان روســی اعلام کردند که این کشــور حدود ۱۵۶ میلیارد روبل )۲/4 
میلیارد دلار( برای مســابقات جام جهانی فوتبال روسیه کنار گذاشته است. یکی از 
مســئولان روســیه در این باره به TASS گفت : به صورت کلی در سه سال ما ۱۵۶/4 
میلیارد روبل برای جام جهانی کنار گذاشــته ایم.ویتالی موتکو، نماینده نخست وزیر 
روسیه در حوزه ورزش بر آماده سازی روسیه برای جام جهانی ۲۰۱۸ نظارت دارد. او 
معتقد اســت که جام جهانی در روسیه به بهترین شکل برگزار می شود. پیش از این 
اخبار حاکی از آن بود که ورزشگاه اصلی جام جهانی ۲۰۱۸ به موقع آماده نمی شود 
امــا ولادیمیر پوتین و جیانی اینفانتینیو در صحبت های خود اطمینان دادند که این 
ورزشگاه به موقع افتتاح می شود.جام جهانی فیفا در روسیه در ۱۲ ورزشگاه مختلف 
در یازده شهر انجام می شود. میزبانی جام جهانی ۲۰۱۸ در دسامبر  ۲۰۱۰ به روسیه 

داده شد.
مادر ستاره منچسترسیتی گدایی می کند

مادر ستاره منچسترســیتی می گوید شــرایط خوبی ندارد و برای امرار معاش 
مجبور اســت گدایی کند.راسیو آگوندو دوران، مادر 4۶ ساله نولیتو می گوید پسرش 
بــا وجود این که هفته ای ۱۰۰ هزار پوند درآمد دارد هیچ کمکی به او نمی کند تا او 
بتواند زندگی خوبی داشته باشد.راسیو آگوندو پیش تر به دلیل اعتیاد به مواد مخدر به 
زنــدان رفته بود و به همین دلیل رابطه ای با فرزندش ندارد. او بعد از آزادی از زندان 
در شرایط بسیار بدی زندگی می کند و درآمد بسیار ناچیزی دارد به طوری که برای 
امرار معاش باید نیازمند کمک دیگران باشد. این  در حالی است که نولیتو پسرش با 
قراردادی به ارزش ۱۳/۸ میلیون پوند راهی منچسترسیتی شده است و هفته ای ۱۰۰ 
هزار پوند از این تیم به جیب می زند. بعد از این که نولیتو با مادرش درگیری پیدا کرد 
او را ترک کرد و اکنون مادر این فوتبالیست سر شناس در شرایط بسیار بدی زندگی 
می کند. او حتی چندی پیش به دلیل ســرقت یک وعده غذایی نزدیک بود به زندان 
بــرود و اکنون نیازمند کمک رهگذران در پیاده روهای انگلیس اســت تا بتواند خرج 
وعده غذایی خودش را به دست بیاورد. او در گفت وگویی اعلام کرد: فکر می کنم من 
تنها مادر بازیکنان لیگ برتری هستم که در چنین شرایطی قرار دارم. یک ماه است 
که اجاره خانه ام را نداده ام و از خانه بیرونم کردند و اکنون جایی برای زندگی ندارم. 
شاید گوشه خیابان جایی باشــد که باید بروم. موش های زیادی در کنار من زندگی 
می کنند. نمی دانم چطور پسرم راضی می شود تا هفته ای ۱۰۰ هزار پوند داشته باشد 
و من در چنین وضعیتی زندگی کنم. من برای بزرگ شدن او زحمات زیادی کشیدم، 
ولی او همه چیز را فراموش کرده است و حتی جواب تماس های من را نیز نمی دهد. 

پول پسرم را تغییر داده است. دیگر هیچ کسی را نمی شناسد.
رئال مادرید با پیراهن بازیافت شده بازی می کند

بازیکنان رئال مادرید ماه آینده برای نخســتین بار با پیراهن بازیافت شده بازی 
خواهند کرد.رئال  مادرید در دیدار برابر اســپورتینگ خیخون برای نخســتین بار از 
پیراهن بازیافت شــده اســتفاده خواهد کرد. آدیداس، مارکی که رئال  مادرید بر تن 
می کند با همکاری شــرکت پارلــی این پیراهن را از پلاســتیک های اقیانوس مهیا 
کردند.بایــرن مونیخ به همراه رئال مادرید به منظور نجــات اقیانوس ها اقدام به این 
کار می کنند.روی یقه پیراهنی که بازیکنان مادریدی بر تن خواهند کرد، نوشته ای با 

عنوان »برای اقیانوس ها« دیده خواهد شد.
اولین ورزشگاه چوبی جهان

شرکت معماری زاها حدید با ارائه طرح ورزشگاه چوبی فوتبال با نام »جنگل سبز 
 ZHA روورز« برنده رقابت های بین المللی معماری شــد.مدیر عامل شرکت معماری
اظهار کرد: ورزشگاه »جنگل سبز روورز« در شهر استرود انگلیس احداث خواهد شد و 
مکانی تفریحی و اقتصادی خواهد بود. از این ورزشگاه فقط در زمان مسابقات استفاده 
نمی شود، بلکه در تمام روزهای سال بر روی عموم باز خواهد بود. این ورزشگاه پس از 
تکمیل اولین ورزشگاه چوبی در جهان خواهد بود. استفاده از مواد طبیعی و ساختار 
چوبی، ورزشگاه »جنگل سبز روورز« را در جهان منحصر به فرد کرده و تمامی مواد 
اولیه ســاخت  آن چه در پایه ها، سقف، روکش هواکش ها و دیگر موارد از چوب های 
مقاوم خواهد بود. البته سقف این ورزشگاه دارای پوشش شفاف بوده تا با انعکاس نور 
موجب رشــد چمن ها شود و همچنین سایبانی برای هواداران تیم های شرکت کننده 
و بازیکنان باشــد. تخته های چوبی مورد اســتفاده در این ورزشگاه در نهایت زیبایی 
و دوام، قابل بازیافت خواهد بود. همچنین ســکوها و قســمت تراس آن نیز برخلاف 
دیگر ورزشگاه ها از نیمکت های چوبی بادوام و مقاوم هستند.در این ورزشگاه جایگاه 
طرفداران به گونه ای طراحی شــده که بدون هیــچ مانعی بازی تیم های مورد علاقه 
خود را تماشا کنند. برای ساخت این ورزشگاه ۱۰۰ میلیون پوند هزینه خواهد شد و 
زمینی به مساحت ۱۰۰ هکتار برای پارک سازگار با محیط زیست در نظر گرفته شده 
و شامل امکانات هنری، ورزشی، زمین چمن، تسهیلات چند منظوره عمومی و مرکز 
ورزش های علمی است. این ورزشگاه در دو فاز ساخته خواهد شد که در فاز اول پنج 

و در فاز دوم ۱۰ هزار صندلی خواهد داشت.
زیدان: 30 سال است با انتقاد 

و بحران و دردسر زندگی کرده ام
ســرمربی تیم فوتبال رئال مادرید اســپانیا گفت: من ۳۰ سال است که با انتقاد 
و بحران و دردســر زندگی کرده ام. زین الدین زیدان سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید 
اسپانیا گفت: من باید یازده بازیکن برای یک بازی انتخاب کنم، همیشه چند بازیکن 
بیرون از فهرســت باقی می مانند و این دیگر تقصیر من نیســت، هر بازیکنی دوست 
دارد در زمین باشد، من هم یک بازیکن فوتبال بوده ام در سخت ترین میدان ها بازی 
کرده ام، ۳۰ ســال اســت که با انتقاد و بحران و دردسر زندگی کرده ام اما یک  بار هم 
علیه مربی خود حرف نزده ام. وی ادامه داد: بازیکنی که مدام به خاطر نیمکت نشینی 
خودش مصاحبه می کند نیمکت نشــینی خودش را تمدید می کند، این دیگر تقصیر 

من نیست، من باید به قوانین گروه و تیم احترام بگذارم.
فدرر: با ۴ بچه نمی توانم مربی شوم

یکی از بهترین تنیسورهای جهان اعلام کرد بعد از بازنشستگی ترجیح می دهد 
یک پدر تمام  وقت باشد تا یک مربی. راجر فدرر تنیسور مطرح جهان در گفت وگویی 
مطرح کرد در تلاش اســت ســال بعد مســابقات را با قدرت آغاز کند. وقتی از این 
ورزشــکار درخصوص مهم ترین هدفش در ســال ۲۰۱۷ پرسیده شد وی اعلام کرد 
می خواهد مســابقات تنیس آزاد استرالیا را به خوبی شــروع کند. راجر فدرر اظهار 
داشت: ۳ ماه نخست سال بسیار سخت است. هدفم این است بهتر از هر زمانی باشم 
که مردم انتظار دارند. رویای من حفظ عنوان قهرمانی گرند اسلم و برگشت به جمع 
بهترین های جهان اســت. تنیسور مطرح جهان در پاســخ به این سؤال که در سال 
۲۰۱۸ هم تنیس را ادامه می دهی، یادآور شد: امیدوارم، اما اولویت من این است در 
۵ تورنمنت بدون آســیب دیدگی شرکت کنم. فدرر در پاسخ به سؤالی دیگر مبنی بر 
اینکه بعد از بازنشستگی چه کاری انجام می دهی، گفت: دوست دارم مربی شوم، اما 
با داشتن 4 بچه کار تمام وقت انجام دادن غیرممکن است. من ترجیح می دهم تمام 

وقت پدر و همسر باشم.

سرویس ورزشی-
چرخ های لیگ شــانزدهم فوتبال )دسته برتر، جام خلیج فارس( بار دیگر از 
حرکت باز ایســتاد تا تیم ملی فوتبال ایران با استفاده از فرصت مناسب و زمان 
کافی خود را برای مصاف با پنجمین حریف مرحله مقدماتی مسابقات جام جهانی 

)مسکو- ۲۰۱۸( آماده سازد. 
پیش از این به ســهم خود فکــر می کنیم به اندازه کافــی درباره مضرات 
توقف های پیاپی لیگ، ولو به بهانه و به خاطر رعایت حال و روز تیم ملی، گفته و 
نوشته ایم. در فوتبالی که هدف اصلی و در واقع تنها هدف تعریف شده، »صعود 
به جام جهانی« است و موفقیت یا عدم توفیق فدراسیون ها را با این معیار و میزان 
می سنجند، خیلی طبیعی است که نحوه برگزاری و برنامه ریزی لیگ و هر چیز 

دیگر این فوتبال تابع تیم ملی و برنامه ها و نظرات سرمربی تیم ملی باشد. 
بنابرایــن در این فوتبال و بــا این هدفگذاری، این نحــوه برگزاری لیگ و 
توقف های پیاپی آن و...  امری کاملًا طبیعی اســت و جای گله و شکایتی برای 
کسی باقی نمی ماند. هرچند پیش از این هم بارها حرف و نظر خود را به صراحت 
اعلام کرده ایم، اما عیب ندارد، بگذارید، یک بار دیگر بگوئیم، در یک فوتبال درست 
با ساختار سالم و سازمان مستحکم، فعالیت تیم ملی با فعالیت های داخلی فوتبال 
و سرآمد همه »لیگ« نه تنها تضاد و تباینی ندارد، بلکه اینها مکمل یکدیگرند و 
همدیگر را تقویت می کنند، برای اثبات این امر کافی است، به کشورهای صاحب 
فوتبال دنیا نگاهی بیندازیم تا خیلی زود و به طور روشــن صحت این امر و این 
نظر معلوم شــود. در فوتبالی که راه و هدف خود را گم کرده است و در شلوغی 
شــهر و گرد و خاک به راه افتاده از شلتاق نااهلان و هوچی ها و از مرحله پرت ها 
و بالاخره منفعت جویان، صدا به صدا نمی رسد و حقایق و راستی ها گم می شود، 
هدف فوتبال و آن هم تنها هدف این رشته جذاب و پرمخاطب درحد »صعود به 
جام جهانی« تقلیل می یابد تا در پوشش آن خلافکاری ها و انحرافات پوشش داده 
شود و کم کاری ها و عدم انجام اقدامات اصولی و زیربنایی برای فوتبال که وظیفه 
اصلی مسئولان فوتبال است، دیده نشود و خنثی شود. وقتی هدف فوتبال و تنها 
هدف آن صعود به جام جهانی باشد، آن وقت مدیر و اداره کننده اصلی فوتبال- و 
بلکه ورزش- نه رئیس فدراســیون- و وزیر ورزش- بلکه عملًا سرمربی تیم ملی 
است، اوست که ســکان هدایت فوتبال را به سمت هدف تعیین شده در دست 
دارد و به طور طبیعی اوســت که می گوید برای رســیدن به هدف چه باید کرد، 
کجا باید رفت، چه ابزار و وسایلی لازم است، کجا باید ماند و توقف کرد و... الخ. 
البته از ســر فقدان قوه تشخیص و نداشتن قدرت تحلیل است که وضع به 
وجــود آمده و همه تقصیرات را متوجه »ســرمربی« که حالا  کی روش پرتغالی 
اســت، بدانیم اشکال اصلی و ریشــه معضل، همان طور که بارها نوشته و تأکید 
کرده ایم، متوجه کســانی اســت که برای این فوتبــال »هدفگذاری« می کنند، 
آنجایی که حتی وزیر ورزش و رئیس فوتبال را تحت فشار قرار می دهند که لیگ 
و باشگاه ها و خواست مردم و...  را رها کنید، »هر طوری شده کاری کنید فوتبال 
برود جام جهانی«!! اشــکال متوجه این افراد و جریانات ذی نفوذ اســت که برای 
اهداف غیرورزشــی و تأمین جایگاه های سیاسی خود، مسئولین ورزش را تحت 
فشــار قرار می دهند، و از آنان ساختن ورزش و مبارزه با جریانات پلید و پلشت 
رخنــه کرده در ورزش و حاکم کــردن اخلاق و فرهنگ پهلوانی و جوانمردانه و 
پیشرفت و... را نمی خواهند، بلکه آنان را تحت فشار قرار می دهند که کاری کنید 
فوتبال برود جام جهانی...! چون تحقق این امر، حربه مناسب و تبلیغ گره گشایی 
در کارزارهای انتخاباتی خواهد بود و...  این نگاه و این نوع رفتار با فوتبال، البته، 
به این دوره و این دولت و این وزارت و فدراسیون هم مربوط نمی شود، سال ها و 
دوره هاست که این بلا بر سر فوتبال ما آوار شده و ذهن آن را آشفته و تمرکز آن 
را به هم زده و این رشــته را از راه و هدف اصلی بازداشته است. این طرز تفکر و 
این فشارهاست که سکان کار را از دست مسئولان ورزش و رؤسای فوتبال گرفته 

و به دست سرمربی تیم ملی که امروز  کی روش است، سپرده است.

کیروشچگونههمهکاره
فوتبالشدهاست؟!

کی روش به تبریز رفت
ســرمربی و مدیر تیم ملی برای بازدید از امکانات شهر تبریز به این شهر سفر 
کرد. با تعطیلی تمرینات تیم   ملی فوتبال ایران تا روز دوشــنبه کارلوس کی روش 
و افشــین پیروانی راهی تبریز شدند تا از امکانات این شهر برای برگزاری اردوهای 
آینده تیم   ملی بازدید کنند. ســرمربی تیم   ملی در این ســفر از ورزشــگاه یادگار 
امام )ره( تبریز و از امکانات باشــگاه گسترش فولاد دیدن خواهد کرد تا در صورت 
مســاعد بودن شرایط از امکانات این شهر استفاده کنند.پس از این بازدید کارلوس 
کی روش به تهران بازمی گردد و تمرینات تیم   ملی در تهران روز دوشــنبه پیگیری 

می شود.
برنامه بازی های جوانان ایران 

در تورنمنت چهارجانبه کره جنوبی
تورنمنت چهارجانبه فوتبــال جوانان به میزبانی کره جنوبی از ۱۸ آبانماه آغاز 
می شــود که برنامه بازی های ایران با حریفانش مشخص شد. تورنمنت چهارجانبه 
فوتبال جوانان با حضور تیم های ایران، انگلستان، نیجریه و کره جنوبی از ۱۸ آبان 

آغاز برگزار می شود. برنامه بازی های ایران در این تورنمنت به شرح زیر است:
سه شنبه ۱8 آبان

* ایران............................................................. کره جنوبی ) ساعت ۱۱:۲۰ به وقت تهران(
پنجشنبه 20 آبان

* ایران....................................................................... نیجریه )ساعت 9:۳۰ به وقت تهران(
شنبه 22 آبان

* ایران................................................................. انگلستان )ساعت ۱۱:۲۰ به وقت تهران(
تمرین شاداب تیم ملی با اضافه شدن دژاگه

تمرین تیم ملی فوتبال ایران با اضافه شدن اشکان دژاگه به جمع ملی پوشان در 
ورزشگاه آزادی برگزار شد. ششمین جلسه تمرینی تیم   ملی فوتبال ایران به منظور 
آماده ســازی برای دیدار با سوریه در هفته  پنجم مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 
۲۰۱۸ روسیه از ســاعت 9:4۵ دیروز در ورزشگاه آزادی برگزار شد. اشکان دژاگه 

که از جمعه شب به جمع ملی پوشان اضافه شده بود در این تمرین حضور داشت.
در تمرین دیروز علیرضا حقیقی، محمدرضا اخباری، رشــید مظاهری، ســید 
جلال حسینی، مرتضی پورعلی گنجی، حســین ماهینی، سعید آقایی، آندرانیک 
تیموریان، اشکان دژاگه، داریوش شجاعیان، سروش رفیعی، عزت الله پورقاز، پژمان 
منتظری، رامین رضاییان، محمد انصاری، کمال کامیابی نیا، مهدی طارمی، مهدی 
ترابی و امید ابراهیمی حضور داشــتند. علاوه بر ایــن وحید امیری، وریا غفوری و 
علیرضا بیرانوند ســه بازیکن مصدوم تیم   ملی نیز در زمین حضور داشتند، ولی به 
صورت اختصاصی با فیزیوتراپ ها و پزشــکان تیم تمرین کردند. پس از این تمرین 
اردوی تیــم   ملی به مدت یک روز و نیم تعطیل خواهد بود و بازیکنان به مرخصی 
خواهند رفت.اردوی تیم   ملی از روز دوشنبه از سر گرفته می شود و بازیکنان پس از 

انجام تمرین در روز دوشنبه و سه شنبه راهی مالزی خواهند شد.
پرسپولیس امروز عازم امارات می شود

تیم فوتبال پرســپولیس آخرین تمرین خود پیش از اردوی امارات را امروز از 
ســاعت ۱۰ صبح در ورزشگاه شــهید کاظمی برگزار خواهد کرد. بازیکنان پس از 
تمرین، ناهار را در ورزشگاه صرف کرده و پس از استراحتی که در این محل خواهند 
داشت با یک دستگاه اتوبوس برای سفر به امارات راهی فرودگاه خواهند شد. بنابر 
اعلام سرپرســت تیم فوتبال پرســپولیس، کاروان سرخپوشان با پرواز ساعت ۱۸، 
تهــران را به مقصد امارات برای اردوی ۱۰ روزه ترک خواهد کرد.طبق برنامه اعلام 
شده قرار است در جریان این اردو ۱۳ جلسه تمرین و دو بازی تدارکاتی برگزار شود.
مربیان استقلال خوزستان و تیم ملی فوتسال به کربلا رفتند

با توجه به تعطیلی لیگ برتر تعدادی از مربیان فوتبال و فوتســال کشــورمان 
برای زیارت عتبات عالیات راهی کربلای معلا شــدند. تعطیلات ۲۷ روزه لیگ برتر 
فرصت مناســبی بود تا برخی مربیان و اهالی فوتبال و حتی فوتســال این فرصت 
را غنیمت شــمرده و راهی عتبات عالیات شــوند تا به زیارت امام حســین )ع( و 
یاران باوفایش بروند. ســیداکبر پورموسوی سرمربی اســتقلال خوزستان، محمد 
ناظم الشریعه ســرمربی تیم ملی فوتسال، علی پورکیانی قائم مقام باشگاه استقلال 
خوزســتان، رحیم زهیوی بازیکن اســتقلال خوزســتان و دیگر اعضای کادر فنی 
استقلال خوزستان و همچنین هیئت فوتبال استان خوزستان با حضور در کربلای 

معلا به زیارت عتبات عالیات پرداختند.
تماس مدیرعامل تراکتورسازی 

با عشوری برای تمدید قراردادش
مدیرعامل باشــگاه تراکتورســازی دیروز با هافبک مصدوم این تیم در مورد 
تمدید قراردادش مذاکره کرد. مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه تراکتورسازی که 
چند روز پیش از تمدید قراداد سینا عشوری خبر داده بود، دیروز به صورت تلفنی 
بــا این بازیکن صحبت کرد که مهم ترین موضــوع در صحبت های طرفین، مربوط 
به تمدید قرارداد عشــوری برای فصل آینده بود. طرفین در این زمینه به توافقات 

ابتدایی رسیدند و قرار است قرارداد این بازیکن به زودی تمدید شود.

نکته  ورزشی

رئیس فدراسیون فوتبال تاکید کرد

اماراتی ها قول همکاری برای برگزاری اردوی تیم ملی را دادند
رئیس فدراســیون فوتبال ظهر دیروز در نشست 
بــا رئیس فدراســیون فوتبال امــارات در خصوص 
راهکارهای همکاری دوجانبه ایران و امارات به بحث 

و تبادل نظر پرداخت.
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال ظهر دیروز نشستی 
با رئیس فدراســیون فوتبال امارات برگــزار کرد که در این 
خصوص گفت: در نشســت خوبی که با مــروان بن قلیطه، 
رئیس فدراســیون فوتبال امارات برگزار کردم، قرار شــد تا 
تفاهم نامه همکاری بین ایران و امارات امضا شــود. همچنین 
رئیس فدراســیون امارات قول هرگونه همــکاری در زمینه 
برگزاری اردوهای تیم ملی فوتبال در این کشور را داد. ضمن 
اینکه بن قلیطه از  ما درخواســت داشت باتوجه به اینکه در 
بخش های فوتبال ساحلی و فوتسال، عملکردمان بسیار موفق 

و درخشان است، به امارات کمک ویژه ای داشته باشیم.
رئیس فدراســیون فوتبال درباره تقویم مسابقات غرب 
آســیا اظهار داشت: رئیس فدراســیون امارات اعلام کرد که 
ما نیز از تقویم برگزاری مســابقات غرب آســیا که توســط 
کنفدراسیون فوتبال آسیا تدوین شده، ناراضی هستیم، چرا 

که AFC تقویم مسابقاتی خود را در راستای برنامه های شرق 
آسیا برنامه ریزی کرده است. در تلاشیم تا با تغییر در تقویم 
مسابقات غرب آسیا شرایط مسابقات را به گونه ای ایجاد کنیم 
که وقفه کمتری در برگزاری مسابقات لیگ های مختلف لیگ 
قهرمانان آســیا بیافتد و در واقع تقویم مسابقاتی غرب آسیا 
همسو با شرق آسیا باشد. برای مثال برگزاری لیگ قهرمانان 
آســیا باعث می شد تا همه لیگ های کشورها به شدت تحت 

تأثیر قرار گیرد.
وی در خاتمــه تصریح کرد: رئیس فدراســیون فوتبال 
امارات در این نشســت ضمن تبریک به فدراســیون فوتبال 
ایران اعلام کرد اتفاقات بسیار خوبی را در فوتبال ایران شاهد 
هســتم و به صورت کامل این اتفاقات مانند صعود تیم های 
جوانان و نوجوانان به جام جهانی و درخشــش فوتســال و 
فوتبال ســاحلی ایران را رصد می کنم که نشان از تلاش های 
مسئولان و تیم ها برای افتخار آفرینی ایران می دهد و من به 
صورت کامل همه این اتفاقات را رصد می کنم. در واقع وی در 
جریان همه اتفاقات خوب فوتبال ایران که با تلاش و پشتکار 

یک مجموعه مقتدر به دست آمده است، قرار دارد.

پس از کش و قوس های فراوان ورزشــگاه  شهید 
پیکر   نهایی تشــییع  مــکان  عنوان  به  شــیرودی 

پیشکسوت باشگاه استقلال انتخاب شد.
دیروز بارها مکان مراسم تشییع پیکر منصور پورحیدری 
تغییر کرد اما سرانجام برگزاری این مراسم در ورزشگاه شهید 

شــیرودی قطعی شــد. پیش از این قرار بود این مراســم در 
ورزشــگاه آزادی برگزار شد اما این موضوع با مخالفت خانواده 
منصور پورحیدری روبرو شــده بود. با موافقت شورای تامین 
استان تهران مراسم تشییع منصور پورحیدری از ساعت 9:۳۰ 

در ورزشگاه شهید شیرودی برگزار خواهد شد.

حســین رضازاده به دلیل دیر صادر شــدن ویزا 
کنفدراســیون  اجرایی  نمی تواند در جلســه هیئت 

وزنه برداری آسیا شرکت کند.
حســین رضــازاده عضو هیئــت اجرایی کنفدراســیون 
وزنه برداری آســیا، قرار بود با ســفر به ژاپن در جلسه هیئت 
اجرایی حاضر شــود اما به علت دیر صادر شدن ویزا نمی تواند 

در این جلسه حاضر شود.

رضازاده در این مورد گفت: من حتی بلیت هم رزرو کرده 
بودم اما احتمالا ویزای من روز دوشنبه صادر می شود بنابراین 
به جلسه هیئت اجرایی کنفدراســیون آسیا نمی رسم. با این 
شرایط دیگر به ژاپن نخواهم رفت و به قطر که مسابقات جام 
باشگاه های آســیا در آن برگزار می  شود، می روم.جلسه هیئت 
اجرایی کنفدراســون آسیا در حاشیه مســابقات وزنه برداری 
قهرمانی نوجوانان و جوانان آسیا در توکیو ژاپن برگزار می شود.

مدرسه ای در شیراز به نام مرحوم »بهمن گلبارنژاد« نامگذاری می شود.
بهمن گلبارنژاد در فاصله یک روز مانده به پایان بازی های پارالمپیک ۲۰۱۶ ریو در ماده دوچرخه ســواری جادهC4C/۵ بر اثر 
سانحه دوچرخه سواری درگذشت. مجید قدمی، رئیس سازمان آموزش و پرورش استثنایی کشور گفت: یک مدرسه استثنایی در 
شیراز به نام گلبارنژاد نامگذاری می شود. در چهلمین روز درگذشت گلبارنژاد این خبر اعلام شده است. در حال حاضر نمایشگاه 

عکس یادواره شادروان گلبارنژاد تحت عنوان »بهمن و ۱۱۰ نفر« در فرهنگسرای صبای تهران در حال برگزاری است.

تیم نفت و گاز گچســاران تنها نماینده ایران در جام باشگاه های آسیا در دیدار رده بندی این رقابت ها در برابر 
حریف خود مغلوب شد و در جایگاه چهارم ایستاد.

در ادامه رقابت های جام باشگاه های هندبال آسیا عصر دیروز نماینده ایران در دیدار رده بندی به مصاف لخویا قطر رفت و با 
نتیجه ۳۱ بر ۲۱ مغلوب شد. تیم نفت  و گاز گچساران تنها نماینده ایران در این رقابت ها بود که با یک شکست مقابل الجیش قطر، 
یک تساوی مقابل الجزایر امارات و یک پیروزی در برابر الاهلی اردن توانست همراه الجیش قطر از گروه A به مرحله نیمه نهایی 
این رقابت ها راه یابد. در مرحله نیمه نهایی در مقابل الاهلی اردن شکست خورد و برای دیدار رده بندی به مصاف لخویا رفت و با 

شکست در برابر این تیم به مقام چهارمی این رقابت ها دست یافت.

نامگذاری مدرسه ای به نام مرحوم »بهمن گلبارنژاد« تشییعپیکرمرحومپورحیدریدرورزشگاهشهیدشیرودی

کسب جایگاه چهارم جام باشگاه های هندبال آسیا 
برای نماینده ایران

غیبت رضازاده در جلسه هیئت اجرایی کنفدراسیون وزنه برداری آسیا


